
Protokół Nr XV/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 18 grudnia 2019 roku 
 

Otwarcia obrad XV sesji (sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Poinformował że sesja jest nagrywana. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 12 radnych 
Na sekretarza obrad powołał radnego Piotra Jarosa – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Uchwała w sprawie zmian w WPF na 2019 – 2030. 
4. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 3 
Pani Skarbnik 
- powodem zwołania dzisiejszej sesji jest konieczność wprowadzenia do budżetu po stronie dochodów 
dwóch kwot: 
1) dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych 350.000zł na remont drogi w Szałasie, środki własne w 
kwocie 87.500zł. warunkiem otrzymania w/w dofinansowania jest przedstawienie stosownych 
dokumentów do 20 grudnia br. 
Przetarg już się odbył, koszt będzie niższy ale takie kwoty musimy wprowadzić do budżetu, na koniec 
roku będą to środki niewygasające. Powoduje to zmianę w WPF. 
2) złożyliśmy wniosek do MEN o dodatkowe środki w subwencji i otrzymaliśmy kwotę 56.113zł na 
wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń. Dokonujemy przesunięć środków między szkołami 
prowadzonymi przez Fundację z Uśmiechem. 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 – 2030. 
Radny J. Chmielarski 
- Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę ale nie mamy załączników, nie możemy takiej partyzantki 
uprawiać. Proszę aby nie było takiej sytuacji na przyszłą sesję, nie mając załączników nie wiem jak 
mam głosować. 
Pani Skarbnik 
- od dawna tak było, że jeśli jest to duży materiał to załączniki były robione zaraz po głosowaniu 
Radny J. Chmielarski 
- nie wiem jak było dawniej, są 3 załączniki uważam że każdy radny powinien je mieć. 
Radna B. Wójcik 
- możemy przejść na elektroniczne przekazywanie dokumentów. 
Radny J. Wiencek 
- popieram, niech każdy poda swój adres e mail. 
Radny J. Jaworski 
- trzeba zapytać czy wszyscy mają e mail. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                      uchwała Nr XV/137/2019 
Ad. 4 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Głosowanie 



15 głosów – za                                        uchwala Nr XV/138/2019 
Pan Przewodniczący złożył wszystkim życzenia świąteczne, przekazał również życzenia od Marszałka 
Województwa, SEFAKO i OSiR. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej Sędziszów kadencji 2018 – 2023. 
 
Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                                 Przewodniczący                              
 
 


